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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Írásbeli kérdés !

Dr. Schmitt Pál
az Országgyű lés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 § . alapján kérdést kívánok benyújtani dr . Pintér Sándor belügyminiszterhe z

„Miként csökkenthető a Rendőrség vízfeje?”

címmel, amelyre a választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr !

Az Orbán-kormány programjának egyik üdvözlend ő célkitűzése a Rendőrség olyan irányú
átszervezése, ami csökkenti a bürokráciát és növeli a közterületi járőrszolgálatba vezényelhető
állomány nagyságát . Arra a kérdésre azonban nem ad választ a program, hogy e célkitűzés
miként valósítható meg. A Magyar Szocialista Párt ennek érdekében javasolta 2006-ban a
rendőrség regionális átszervezését . Akkor a Fidesz ellenállásán ez az elképzelés elbukott .

Miután a „vízfej” csökkentésének szándéka a Kormány hivatalos programjának részévé vált, a
Kormány fel kívánja-e használni az akkor kidolgozott terveket, és tervezi-e a Rend őrség
regionális átszervezését ?

A választ írásban kérem .

Budapest, 2010 . július

Tisztelettel:

Dr. Harangozó Tamás
országgyű lési képviselő
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